
Pronoun/Zájmeno  který 

Nominativ   M anim který 

   M inanim který 

   Fem  která 

N  které 

 

Genitiv   M anim  kterého 

   M inanim kterého 

   Fem  které 

   N  kterého 

 

Dativ    M anim kterému 

   M inanim kterému 

   Fem  které 

   N  kterému 

 

Akuzativ   M anim  kterého 

   M inanim který 

   Fem  kterou 

   N  které 

 

Lokál    M anim  kterém 

   M inanim kterém 

   Fem  které 

   N  kterém 

 

 



Instrumentál   M anim kterým 

   M inanim kterým 

   Fem  kterou 

   N  kterým 

 

Cvičení, použijte zájmeno který ve správném tvaru: 

Příklad: To je lékař, ke kterému chodím. 

To je žena, bez které nemůžu žít. 

Nepotřebuji televizi, na _________________ se nedívám. 

To je ten muž, o ____________________ jsme hodně mluvili. 

Chci kamarádku, se _______________ bych mohla mluvit o všem. 

To je dítě, ________________ přišlo včera pozdě. 

Líbí se mi dům, kolem ____________ chodím každý den do školy. 

Chci prezentovat projekt, ___________________ se zabývám. 

To je kancelář, ve ________________ pracuju. 

Pane doktore, to je jídlo, po ______________mi není dobře! 

Pod _____________ okem je ta jizva? 

Mám babičku, ke _________________ můžu vždycky přijít a poradí mi. 

___________________autem přijedeš? Bílým, nebo červeným? 

 Na ___________________koncertě jste se potkali? 

To je kamarád, díky _________________ jsem vystudoval medicínu. 

 

 

 

 

 


